
Ik vraag me af of de voorgestelde wijzigingen het beoogde effect zullen gaan hebben. Er zal 
zeer goede landelijke voorlichting moeten komen om greep te krijgen op de 
nietsvermoedende dronevlieger die zijn drone bij de speelgoedwinkel heeft gekocht en er zo 
maar ergens mee gaat vliegen.
Tevens heb ik er bezwaar tegen dat de klassieke modelvliegers die niet vliegen op een 
daarvoor bestemd modelvliegveld beperkt zullen gaan worden tot 50 meter hoogte en 100 
meter afstand. In Nederland zijn er veel modelvliegers die al sinds jaar en dag op 
verschillende plekken hun hobby beoefenen en daarbij geen of een minimaal risico hebben 
gehad voor de omgeving. Ondanks hun goede staat van dienst worden zijn nu toch bestraft 
met beperkingen. 
Als laatste ben ik van mening dat voor het racen met drones, iets wat de laatste tijd enorm in 
opkomst is, een uitzondering dient te worden gemaakt. Deze tak van modelvliegen vormt naar 
mijn idee geen enkel risico aangezien de modellen altijd laag bij de grond blijven op een 
relatief klein parcours. Helaas kunnen deze piloten kun sport niet meer buiten uitoefenen 
omdat ze met een videobril op moeten vliegen en daardoor geen direct zicht meer kunnen 
houden op hun model. Iets wat nu nog verplicht is in de Regeling Modelvliegen.


